



Standbauangebot

Stand construction offer



Musterskizze · Example

Basispaket »Grün« · Basic package »Grün«

145,00 €

Ohne Fläche, zzgl. der jeweils gültigen gesetzlichen Umsatzsteuer (nach UStG in der jeweils gültigen Fassung) pro m².

Without area plus statutory VAT valid at this time (according to the relevant version of the Value Added Tax Act) per m².

Wir planen und organisieren Ihren Messestand und realisieren den termingerechten Auf- und Abbau. Bitte bestellen Sie das gewünschte Standbaupaket mit dem Anmeldeformular.

We will plan and organise your trade fair stand and ensure set-up and dismantling are carried out in time. Please order the required stand construction package with the application form.

Basis-Ausstattung:

- OSB Wände (Grobspanplatten) oder weiße Wände zur Auswahl, 250 cm hoch
- Deckenkonstruktion Maxima Light,
- Strahler an Stromschiene montiert, 1 Strahler pro 3 m²
- anthrazitfarbene Blenden an den offenen Standseiten für Firmen- oder Produktnamen inkl. Standardbeschriftung mit 20 Buchstaben
- Teppichboden Rips (recyclbar), in Farbe moosgrün (oder andere Standardfarbe)
- Planung, Organisation mit Auf- und Abbau
- Stromanschluss mit 230 V/3 kW und Steckdose inklusive Verbrauch

Basic equipment:

- OSB walls or white walls, 250 cm high
- Ceiling structure Maxima Light
- Spotlights mounted to busbars, 1 spotlight for every 3 m²
- anthracite-coloured fascias on stand sides open to aisle for company or product names, incl. standard lettering with 20 letters
- Carpeting (rib weave), recyclable, colour moss green (or other standard colour)
- Planning, organisation with stand set-up and dismantling
- Electrical connection with 230 V/3 kW and power outlet incl. consumption

Bitte beachten Sie, dass bei Messeständen, in denen Lebensmittel zubereitet oder mit offenen Lebensmitteln umgegangen wird, PVC gelegt werden muss. Hierzu fallen Mehrkosten in Höhe von € 14,40/m² an.

Farb- und Modelländerungen vorbehalten. Zusätzliche Möbel und Ausstattung bestellen Sie bitte über das SMS Portal www.stuttgartmesseserviceportal.de oder mit den entsprechenden Bestellformularen. Grafische Gestaltung/Beschriftung auf Anfrage.

Please note that at exhibition stands where foodstuffs are prepared or there are open displays of foodstuffs, PVC must be used. In this case there is an extra cost of 14.40 €/m².

Colour/type subject to change. Please order additional furniture and equipment via our SMS portal www.stuttgartmesseserviceportal.de or with the respective order forms. Graphic design/lettering on request.



Standbauangebot

Stand construction offer

Wir planen und organisieren Ihren Messestand und realisieren den termingerechten Auf- und Abbau.

Bitte bestellen Sie das gewünschte Standbaupaket mit dem Anmeldeformular.

We will plan and organise your trade fair stand and ensure set-up and dismantling are carried out in time.

Please order the required stand construction package with the application form.



Musterskizze · Example

Marktstand klein · Market stand, small **1.739,00 €**
Frühbucherbonus bis 15. November 2026 **1.629,00 €**

Inkl. 6 m² Fläche, zzgl. der jeweils gültigen gesetzlichen Umsatzsteuer (nach UStG in der jeweils gültigen Fassung), Müllentsorgungspauschale, Medienpauschale, Öko-Zuschlag und AUMA-Beitrag.

Early booking discount until 15 November 2026

The price includes an area of 6 m² and is subject to the statutory VAT valid at this time (according to the relevant version of the Value Added Tax Act), plus waste disposal flat rate, media flat rate, eco surcharge and AUMA contribution.

Basis-Ausstattung:

- Holzwandmodul, 2 x 3 m, mit Markise
- 1 Verkaufstheke, B 2,2 m, H 0,7 m, T 0,9 m
- Stromanschluss 230 V/3 kW inklusive Verbrauch
- 2x LED Strahler 30W
- 1 Blende inkl. Digitaldruck

Basic equipment:

- Wood wall module, 2 x 3 m, with awning
- 1 market table, W 2.2 m, H 0.7 m, D 0.9 m
- Electrical connection with 230 V/3 kW incl. consumption
- 2x LED spotlights 30W
- 1 fascia board incl. digital printing



Musterskizze · Example

Marktstand groß · Market stand, large **2.599,00 €**
Frühbucherbonus bis 15. November 2026 **2.355,00 €**

Inkl. 9 m² Fläche, zzgl. der jeweils gültigen gesetzlichen Umsatzsteuer (nach UStG in der jeweils gültigen Fassung), Müllentsorgungspauschale, Medienpauschale, Öko-Zuschlag und AUMA-Beitrag.

Early booking discount until 15 November 2026

The price includes an area of 9 m² and is subject to the statutory VAT valid at this time (according to the relevant version of the Value Added Tax Act), plus waste disposal flat rate, media flat rate, eco surcharge and AUMA contribution.

Basis-Ausstattung:

- Holzmodul, 3 x 3 m mit abschließbarer 3 x 1 m Kabine und Markise
- 1 Verkaufstheke, B 2,2 m, H 0,7 m, T 0,9 m
- Stromanschluss 230 V/3 kW inklusive Verbrauch
- 2x LED Strahler 30W
- 1 Blende inkl. Digitaldruck

Basic equipment:

- Wood Wall module, 3 x 3 m with lockable door at cabin (3 x 1 m) and awning
- 1 sales counter, W 2.2 m, H 0.7 m, D 0.9 m
- Electrical connection with 230 V/3 kW incl. consumption
- 2x LED spotlights 30W
- 1 fascia board incl. digital printing

Farb- und Modelländerungen vorbehalten. Zusätzliche Möbel und Ausstattung bestellen Sie bitte über das SMS Portal www.stuttgartmesseserviceportal.de oder mit den entsprechenden Bestellformularen. Grafische Gestaltung/Beschriftung auf Anfrage.

Colour/type subject to change. Please order additional furniture and equipment via our SMS portal www.stuttgartmesseserviceportal.de or with the respective order forms. Graphic design/lettering on request.